



Säsongen: 2020/2021 **Datum:** 1/2 2021 **Tid:** 18:45 **Plats:** Zoom

Styrelsemöte

Handbollspojkarna Tibro

Närvarande: Peter Söderlund, Magnus Pettersson, Anton Pålsson (Adjungerad), Jessika Andersson, Kristian Lagerström, Lars Klint, Magnus Pålsson, Mattias Hammar

§1 Mötets Öppnande

Peter hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

§2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

§3 Val av justerare

Lars Klint

§4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

§5 Inkomna Skrivelser

Inga inkomna skrivelser förutom information från laget.se och information från KF angående covid-19. Har möjligheten att ansöka om medel från Tibro kommun (ang. covid-19 gått ut till föreningarna).

§6 Ekonomi

223.609kr på Kontot 6812kr på cafeteria.

§7 Seniorverksamhet

Läget är väldigt osäkert. Det finns planering för att dra igång serier men om vi inte har kunnat träna ordentligt så känns det inte rimligt att dra igång något seriespel. Smittspridningen varierar dessutom mellan olika kommuner vilket kan ge helt olika förutsättningar. Hur ser läget ut runtom? Vilka lag är igång och tränar. Vi avvaktar tills vi får tydligare information framför allt kring möjligheten att börja träna.

§8 Ungdomsverksamhet

Vi har rullat igång träningarna för alla ungdomslag från och med förra veckan (v.4).

§9 Utbildning

Trygve vill ha våra lärgrupper... Peter ger i uppdrag att lämna in för styrelse och seniorer och domarkurserna.

§10 Sponsring

Vårt avtal med SELECT går ut efter denna säsongen. Magnus P får uppdraget att sondera terrängen inför framtiden.

§11 Cafeterian

Merparten av varor är sålda. Finns lite korv, korvbröd och bullar. Gåvan var väldigt uppskattad. Peter kollar på någon slags uppskattningsgest till den anonyme givaren.

§12 Administration

Kenneth har tagit kontakt med Unionen för att försöka inleda någon slags dialog om hur vi kan hitta en fungerande lösning på situationen.

§13 Övriga Frågor

Hur kan vi tänka och agera kring avgifter som betalats in för denna säsongen? Generellt känns det som våra medlemmar har förståelse för situationen och att de eventuella pengar som finns kommer att användas till verksamhet kommande säsong. Kan vi känna hur man ser på det i de olika grupperna och diskutera olika lösningar. Sponsorerna kan ju vara lämpligt att få ”åka med” en extra tidsperiod.

Peter har varit på ett dialogmöte med Tibros föreningar. Han tog med sig frågan att vi vill följa Folkhälsomyndighetens, RF, SHF och VHF:s riktlinjer och om möjligt träna utomhus och när de direktiven ges även inomhus. Öppnar är på G.

Viktor har skickat ut en inbjudan till att dra igång ett strukturarbete i ZOOM.



Säsongen: 2020/2021 **Datum:** 1/2 2021 **Tid:** 18:45 **Plats:** Zoom

Utgångspunkter som lyfts fram:

Idrottens föreningslära <https://www.sisuidrottsbocker.se/produkt/idrottens-foreningslara-fortsattning-boxen/>
Grundstenen <https://www.svenskhandboll.se/forening/Utveckling/Grundstenen/>
Målstegen (bilaga) <https://www.sisuidrottsbocker.se/produkt/malstegen/>
Resurser från RF och SISU <https://utbildning.sisuidrottsbocker.se/sisu/generell/organisation/inkluderande-idrott/forbunds-foreningsutveckling/mal-riktning-och-strategi/>

§14 Nästa möte

1 mars klockan 18:45 i ZOOM.

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

Mötesordförande

Peter Söderlund

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Lars Klint
